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Dagsorden:  

1. Status stigstreng 

2. Status altaner 

3. Status kloakker 

4. Beboerhenvendelser 

5. Fordeling af opgaver 

6. Nye mødedatoer 

7. Eventuelt 

 

 Referat: 

0. Til stede hos Poul var: Sebastian, Steen, Jonas og Poul samt Katrine via Skype.  

 

1. B&B kæmper med at få afsluttet projektet med Skov-Gruppen. Der er stadig en del mangler. Vi 

håber på afslutningen af sommerferien kan få gang i sagerne. Brunata kommer snart med nye 

målere. Der holdes genstartsmøde i næste uge. 6te sal afsluttes separat. Der lægges nu sidste hånd 

på arbejderne i 16 og 18. Når der er dato på trykprøvning meldes den ud, men der er varme på 6te 

salen inden fyringssæsonen. 

 

2. Altanfirmaet har mandet af og holder afslutning i opgang 10 og 12 i næste uge. Vi planlægger at 

indkøbe læsejl til alle altaner. Herefter kan hver enkelt andelshaver købe læsejl af foreningen. Pris 

er endnu ikke kendt. 

 

3.  Der arbejdes lystigt. Projektet er ca. tre uger forsinket og der har været nogle overraskelser på 

vejen. Forsinkelsen er koordineret med Opland og gårdprojektet.  

 

4. Der har været klage over en larmende fest i opgang 10. Der skal være plads til fest, samtidigt med 

at naboerne også skal være der. Generelt er det god stil at varsle i opgangen, hvis man holder fest. 

 

5. Katrine tager sig af fremlejer og Hoverby. Sebastian tager sig af altaner og stigstreng. Poul tager sig 

af kloakker. Sinor tager sig af gården. 

 

6. Det aftaltes at bestyrelsesmøder afholdes den sidste onsdag hver måned. Næste møde 25/8 kl. 

17:30 hos Katrine. 

 

7. SWE rykkes for referat af generalforsamlingen. 

 

 

Bestyrelsen gik hjem/loggede af i god ro og orden. 


